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Verslag van de openbare vergadering van het Algemeen Bestuur van de Intergemeentelijke Sociale 
Dienst Bollenstreek, gehouden op maandag 28 juni 2021 om 16.30 uur via MS Teams. 
 
Aanwezig: De heer J.A. (Jan) van Rijn, gemeente Hillegom en plv. voorzitter; 

Mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, gemeente Lisse; 
De heer J.T.A. (Jeffrey) van Haaster, gemeente Lisse; 
De heer D.T.C. (Dennis) Salman, gemeente Noordwijk en voorzitter; 
De heer R. (Roberto) ter Hark, gemeente Noordwijk; 
De heer A.L. (Arno) van Kempen, gemeente Teylingen; 
Mevrouw M. (Marlies) Volten, gemeente Teylingen   
De heer R.J. (Robert) ’t Jong, directeur ISD, secretaris; 
Mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist. 

Afwezig: De heer A. (Anne) de Jong, gemeente Hillegom. 
_______________________________________________________________________________
      
1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. En een speciaal 
welkom voor de accountant de heer J. Schot van Verstegen accountants en adviseurs.   
 
2. Mededelingen en vaststelling van de agenda 
De heer De Jong is met kennisgeving afwezig. 
De agenda is zonder wijzigingen vastgesteld. 

 
3. Kennismaking nieuw lid algemeen bestuur de heer J.T.A. van Haaster 
De heer Van Haaster is voor het eerst bij het algemeen bestuur aanwezig en is de opvolger van 
wethouder Van der Laan. De heer Van Haaster heeft in andere bijeenkomsten al kennis gemaakt met 
de leden van het algemeen bestuur. Voor de heer Van Haaster is het ambt van wethouder nieuw. Als 
raadslid van de gemeente Leiden heeft hij in het verleden het sociaal domein/de decentralisatie in zijn 
portefeuille gehad. De heer Van Haaster kijkt uit naar een prettige samenwerking en stelt een 
kennismakingsgesprek met de ISD op prijs.   
Zowel bij de ISD als bij het algemeen bestuur is de heer Van Haaster van harte welkom.      
 
4. Verslag van het algemeen bestuur van 14 januari 2019 

 
tekstueel: 
Het verslag is zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
naar aanleiding van:  
Geen opmerkingen.  

  
5. Jaarrekening 2020 en bevindingen accountant 
De accountant heeft de hoofdbevindingen uit het accountantsverslag 2020 toegelicht. 
Voor de accountant was dit de eerste accountantscontrole bij de ISD en daarnaast was 2020 door 
corona een bijzonder jaar.  
Voor de Tozo gaat het om een bedrag van € 13,5 miljoen. Voor de uitvoering van de Tozo hebben de 
ISD gemeenten totaal € 2 miljoen ontvangen, waarvan de ISD circa € 100.000 nodig heeft gehad. De 
uitvoering van de Tozo was een grote opgave en de accountant vindt de lage uitvoeringskosten een 
compliment waard. Dit jaar maakt de ISD nog wat kosten voor bijvoorbeeld de incassoprocedures en 
de IB-signalen. Voor de Tozo is circa 1% onrechtmatig uitgegeven en dat vindt de accountant een 
knappe prestatie. De ISD heeft de aanvraag Tozo niet via een ID-bewijs gedaan, maar via DigiD en 
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BRP (Basisregistratie Personen).  
Voor de inhuur van een applicatiebeheerder is net als vorig jaar sprake van een onrechtmatigheid. 
De accountant heeft een goed beeld over de interne beheersing bij de ISD en die interne beheersing 
is goed op orde. Nieuw is dat de eerder aangekondigde rechtmatigheidsverklaring niet ingaat vanaf 
boekjaar 2021, maar vanaf boekjaar 2022.  
De vraag is gesteld wat de accountant van de infographics vindt en of het klopt dat alle leden van het 
algemeen bestuur de Jaarstukken 2020 moeten ondertekenen of voorzitter/secretaris net als 
voorheen voldoende is. De accountant vindt dat de infographics er keurig uitzien en heeft ook gezien 
dat de ISD bij de Tozo daarmee werkt. De verplichte ondertekening gaat de accountant na en mogelijk 
staat die opmerking onterecht in de brief. (noot notulist: handtekening voorzitter en secretaris is voldoende).       

Naast de opmerking blij te zijn met de jaarstukken is de vraag gesteld hoe de gigantische stijging bij 
de Zorg te dempen is en hoe dat mogelijk is. 
Bij de Wmo is sprake van een openeinderegeling. Als iemand voldoet aan de voorwaarden dan heeft 
iemand recht op de noodzakelijke voorziening. Lokaal gezien zijn het aanbieden van algemene 
voorzieningen of het lokaal beleid aanscherpen een optie. Het abonnementstarief is landelijk beleid 
waar steeds meer ‘tegengas’ opkomt. Daarnaast is een discussie over wat is algemeen gebruikelijk 
interessant, zoals bijvoorbeeld wel een auto zelf betalen en niet een scootmobiel. De CRvB hanteert 
een starre lijn waardoor beleid aanpassen niet altijd even makkelijk is. Vragen of iemand eerder privé 
hulp bij het huishouden had of een inkomenstoets ligt zeer gevoelig op basis van uitspraken van de 
CRvB. Het is goed om te blijven kijken naar mogelijkheden, waarbij het lastig blijft tot hoever die 
mogen.  
De tekorten op de Zorg zijn gecompenseerd door de overschotten op de BUIG.  
Het algemeen bestuur heeft de Jaarstukken 2020 vastgesteld en de ISD stuurt deze jaarstukken tijdig 
naar de Provincie Zuid-Holland toe.            
   
6. Begroting 2022 
De bestuurders hebben de gevoelens van hun raad toegelicht. 
De raad van Lisse heeft de overweging meegegeven om de systematiek voor de begroting 2022 
conform de systematiek van 2021 aan te passen. 
De raad van Hillegom staat achter de begroting 2022. 
De raad van Teylingen is tevreden over de begroting 2022, maar stelt voor om de begrotings- 
systematiek van 2021 toe te passen en de stijging van de vergrijzing en het abonnementstarief niet 
mee te nemen. 
De raad van Noordwijk heeft geen zienswijze ingediend en staat achter de begroting. De bestuurder 
van Noordwijk vindt dat sprake is van een realistische begroting en complimenteert de ISD met de 
heldere begroting. 
Secretaris heeft op de ingediende zienswijzen een reactie gegeven. Secretaris adviseert het 
algemeen bestuur om de begroting 2022 niet aan te passen. De ISD constateert dat het aantal 
aanvragen voor 2021 tot en met heden overeenkomt met de oorsponkelijke begroting van de ISD en 
dat de gemeenten die de begroting vorig jaar naar beneden hebben bijgesteld mogelijk geld tekort 
komen dit jaar. De ISD heeft een realistische begroting opgesteld die mede gebaseerd is op de 
resultaten van 2020. Vorig jaar heeft de Provincie ook een opmerking gemaakt ovet de bijgestelde 
begroting 2021. De Provincie heeft de ervaring dat de ISD altijd realistisch begroot en heeft 
aangegeven dat de aangepaste begroting 2021 nog wel steeds reeël is, maar melden ook dat 
hierdoor de financiële risico's voor de deelnemers toenemen.  Begroting aanpassen kan mogelijk ook 
leiden tot repressief toezicht en dat is niet wenselijk. Ook de controller van de ISD onderschrijft de 
motivatie van secretaris en adviseert de begroting niet naar beneden bij te stellen. Het coronajaar was 
lastig te voorspellen, maar de ingeschatte besparingen zijn op basis van de huidige gegevens niet 
haalbaar.  
Bijstellen van de begroting voor het onderdeel Zorg is per gemeente mogelijk. Vorig jaar heeft dat ook 
voor de gemeenten Hillegom, Lisse en Teylingen plaatsgevonden. Dat kan omdat Zorg per gemeente 
wordt afgerekend. 
De vraag is gesteld of de toename gebaseerd is op 5% door het abonnementstarief en 2% door de 
vergrijzing. De ISD heeft in de begroting 2022 geen rekening meer gehouden met een stijging van het 
abonnementstarief, omdat de effecten daarvan grotendeels zijn uitgewerkt. In de begroting is alleen 
rekening gehouden met de vergrijzing van 1% per jaar en ten opzichte van de begroting 2020 is dat 
totaal 2%.  
De bestuurder van Teylingen geeft aan dat hij hiervan niet op de hoogte was en dat in het 
raadsvoorstel het abonnementstarief en vergrijzing staan opgenomen. Secretaris geeft aan dat dit 
eerder ook in Lisse het geval was, maar dat dit in overleg met de wethouder is hersteld. 
In het expertteam van Lisse is eerder ook over de begrotingssystematiek gesproken en hoe ‘scherp 
aan de wind begroten’ mogelijk is aan de ene kant en waarbij aan de andere kant wel een buffer is om 
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tekorten te betalen. Secretaris heeft ook aangeven dat de BUIG-budgetten geen structurele oplossing 
zijn voor de tekorten bij de Zorg. Dat kan incidenteel, maar niet structureel omdat de budgetten niet 
zeker zijn en regelmatig bijgesteld worden. De BUIG en uitgaven Zorg zijn geen communicerende 
vaten. Ook de overgebleven uitvoeringskosten Tozo zijn incidenteel. De ISD geeft vooraf bij de 
begroting aan wat ze denkt nodig te hebben. Voor de BUIG weet de ISD welk budget gemeenten 
krijgen en vraagt de ISD niet het volledige budget. Voor de Zorg is dat bij de ISD niet bekend. Het is 
goed om met elkaar na de begroting 2022 een keer over de begrotingssystematiek en hoe om te gaan 
met tegenvallers van gedachten te wisselen. 
Uit de begroting 2022 blijkt dat gemeenten op de BUIG een fors bedrag overhouden en dat dit ruimte 
biedt om de verwachte kosten te betalen. 
Besloten is de vergadering 5-10 minuten te schorsen zodat de bestuursleden van Lisse en Teylingen 
kunnen overleggen met hun collega/wethouder van Financiën. 
De bestuurders van Teylingen hebben na overleg besloten om akkoord te gaan met de voorliggende 
begroting 2022. Met daarbij twee kanttekeningen. Dat betekent een evaluatie hoe het proces van de 
begroting 2022 is gelopen bij de ISD en bij HLT. De begroting 2022 is in Teylingen nog niet ingeboekt 
en daarom heeft vaststelling van deze begroting geen gevolgen. Voor een terugkoppeling aan de raad 
is een goede verklaring over hoe het proces is gegaan van belang. Het is goed om daar procesmatig 
op terug te komen. 
De bestuurder van Lisse heeft contact gehad met de wethouder van Financiën en ook voor Lisse geldt 
dat de begroting 2022 van de ISD nog niet is ingeboekt en dat Lisse ook akkoord gaat met de 
voorliggende begroting 2022. Bestuurder van Lisse heeft wel behoefte om de begrotingssystematiek 
en hoe om te gaan met de BUIG-budgetten een keer te bespreken. 
Op de lijst van toezeggingen komt de toezegging ‘evaluatie begrotingsproces 2022 en de 
begrotingssystematiek’.  
Het algemeen bestuur heeft de begroting 2022 zonder wijzigingen vastgesteld. De ISD stuurt de 
begroting 2022 tijdig naar de Provincie Zuid-Holland toe.            
De bestuurders van Lisse en Teylingen vragen de ISD om voor de raden met een reactie te komen en 
die met de bestuurders af te stemmen, zodat helder is waarom de gevoelens niet zijn overgenomen. 
Formeel mag het algemeen bestuur zonder last of ruggespraak een besluit nemen. Vanuit het 
algemeen bestuur volgt een reactie en het dagelijks bestuur bespreekt dit eerst in het overleg van  
26 augustus 2021.  
         
7. Lijst van toezeggingen 
Er staan geen openstaande acties op de agenda.    
 
8. Wat verder ter tafel komt 

 
9. Rondvraag en sluiting 
Geen gebruik van gemaakt.  
Voorzitter sluit rond 17.50 uur de vergadering.  

  
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het Algemeen Bestuur van de Gemeenschappelijke 
Regeling Intergemeentelijke Sociale Dienst Bollenstreek van 1 november 2021. 

 
 

R.J. ‘t Jong     D.T.C. Salman 
secretaris     voorzitter 
 
Voorzitter en secretaris zijn akkoord gegaan met dit conceptverslag op maandag 5 juli 2021.    

 

 
 
R.J. ‘t Jong     D.T.C. Salman 
secretaris     voorzitter 
 


